
Geachte leden en plaatsvervangend leden van de vaste commissie voor Infrastructuur en Waterstaat, 
 
Het lid Remco Dijkstra (VVD) stelt voor om het AO Duurzaam vervoer uit te stellen. Dit gezien de 
summiere agenda en het feit dat het onderwerp ‘CO2-normen zware bedrijfsvoertuigen’ reeds 
behandeld is in het SO Milieuraad van 6 december 2018. Tevens kan de doorrekening van de 
voorlopige resultaten van de mobiliteitstafel door het Planbureau voor de Leefomgeving worden 
afgewacht alvorens daarover te debatteren met de bewindspersoon.  
 
Het AO staat vooralsnog morgen gepland van 13.00 tot 16.00 uur.  
 
Graag verneem ik uiterlijk VANMIDDAG om 17.00 uur (via ‘allen beantwoorden’ op dit e-mailbericht) 
of u kunt instemmen met dit voorstel. Spoedig na de termijn van deze e-mailprocedure zal ik u 
informeren over de uitkomst. * 
 
Met vriendelijke groet, 

Janne Rijkers 

 

Mevr. mr. J.T. Rijkers 

Adjunct-griffier vaste commissie voor Infrastructuur en Waterstaat 

 


